
Kære Flemming Aagaard 

 

De har fuldstændig ret i, at der ikke er nogen høring lige nu. Derfor er De ikke blevet kontaktet. Men vi er 

bevidste om, at borgerne ofte reagerer på byrådets beslutninger, lige som Solbakken har gjort, helt fra 

sagen blev foreslået første gang. Alle de løbende henvendelser indgår i sagens videre behandling.  

Angående høring. Der kommer en høring efter loven, når tilstandsrapporterne foreligger, og her vil alle 

grundejere blive hørt enkeltvis, og der vil være klagemuligheder. Så alle vil naturligvis blive inddraget helt 

som loven foreskriver. Vi har ikke brugt ressourcer på at kontakte alle i denne omgang, men blot ydet en 

ekstra service såfremt nogen, som Solbakken, måtte finde anledning til at kommentere forslaget på 

baggrund af omtalen i dagspressen. Jeg har videresendt Deres henvendelse til vores forvaltning. 

 

Med venlig hilsen 

Charlotte Green 


